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Velen van jullie zullen zich afgevraagd hebben waar de nieuwsbrief van september nu 

eindelijk blijft. Dat komt omdat ik, maar vooral wij van Amfi het de afgelopen periode erg 

druk hebben gehad met filmen en monteren en wat er allemaal tussendoor nog meer bij 

kwam kijken. Maar ik heb nu even tijd om deze nieuwsbrief te schrijven. 

We zijn deze drukke tijd begonnen met het filmen van vele activiteiten van de feestweek in 

Lisse. En daar hebben we zo'n veertig korte filmpjes van gemaakt die bij de Kortebaan 

Draverij op de grote schermen werden vertoond. Daar zat best veel tijdsdruk achter, omdat 

deze filmpjes binnen een week ook nog gemonteerd moesten worden. 

En natuurlijk heeft Amfi het weer voor elkaar gekregen om dit allemaal op tijd af te krijgen 

en in te leveren bij de Harddraverij. Iedereen nog bedankt voor alle inzet hiervoor. 

Op 3 oktober was weer het jaarlijkse ‘In de Hoofdrol’, wat georganiseerd wordt door NH’63.  

Deze keer opende de filmclub de Ronde Venen uit Vinkeveen hun deuren in Cultureel 

Centrum de Boei. Peter Brouwer was hierbij uitgenodigd om zijn verhaal te vertellen over de 

films die hij allemaal heeft gemaakt. Peter filmt al sinds 1989 en heeft al vele prijzen 

gewonnen met vooral fictiefilms. Ook interessant was, hoe hij vertelt, wat voor attributen hij 

allemaal gebruikt om een geslaagde film te produceren. Het is altijd heel leerzaam om daar 

een keer naar toe te gaan.  

En we hebben op 6 oktober ook weer het Amateur Speelfilm Festival (ASF) mogen beleven 

in bioscoop Floralis te Lisse. Dit festival werd geopend door  burgemeester Lies Spruit. Er 

waren zo n 150 bezoekers aanwezig, die deze dag maar liefst 24 speelfilms mochten 

bewonderen. Uiteraard was dit weer een gezellige en geslaagde dag. En nu is al bekend dat 

dit festival volgend jaar zal plaatsvinden op 5 oktober 2025. 

Om dit festival zo veel mogelijk bezoekers te trekken moet je ook zoveel mogelijk 

bekendheid maken. De oprichters van het ASF, Ton Zeegers en Han Agterhof, zijn daarom 

geïnterviewd door RTV Katwijk. En omdat Ton de voorzitter is van Amfi’66 heeft hij ook 

nog eens reclame gemaakt voor onze vereniging.  

Dat klonk voor de RTV zo goed in de oren dat wij van Amfi een keer mogen kijken in 

Katwijk hoe het er in de professionele wereld van radio en televisie aan toe gaat. 

Dit willen we dan doen in combinatie van een werkavond, maar dan bij de RTV.  

Nadere informatie zal nog volgen, maar het staat al vast dat we daar zijn uitgenodigd. 

Ook zijn we momenteel druk bezig met onze clubfilm ‘De Zwarte Tulp’. De opnames van 

het speelfilmgedeelte zal beginnen op zaterdag 26 oktober. De meesten van onze leden weten 

dit al, maar houd sowieso ook je mail in de gaten voor de nodige informatie, wie er nodig 

zijn en welke locatie. We proberen eerst zoveel mogelijk de buitenscènes op te nemen i.v.m. 

het mooie weer wat er nu nog is. Als er toch nog iets niet duidelijk is, of je hebt nog vragen, 

laat het dan even weten aan de trekkers van deze film. Dat zijn: Annette, Ton, Piet en John. 

Dan komt het zeker goed met onze clubfilm, De Zwarte Tulp.   

John Beekman 


